
Protokół Nr XXVII/18 

z XXVII sesji Rady Gminy Grabowo odbytej w dniu 29 czerwca 2018 r. w sali narad Urzędu Gminy 

Grabowo. 

 

Początek posiedzenia - godzina 09.00, zakończenie - godzina 11.35. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Wiśniewski, protokołował  

p. Rafał Załęcki. 

Radni obecni na sesji według załączonej listy obecności (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Andrzej Piętka –Wójt Gminy, 

2. Mariusz Andrzejczyk – podinspektor UG, 

3. przedstawiciele firmy TRAIDENIS – POL Sp z o. o. (zajmującej się budową przydomowych 

oczyszczalni ścieków) 

oraz zaproszeni goście i sołtysi (listy obecności stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu). 

Porządek dzienny obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Prezentacja technologii i pracy oczyszczalni przydomowych. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał i pracy Wójta za II kwartał 2018 r.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości będących własnością Gminy Grabowo, 

2) przyjęciu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Grabowo w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

6. Podjęcie uchwał dotyczących finansów Gminy Grabowo:  

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Grabowo za 2017 rok, po przedstawieniu: 

a) sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Grabowo za 

2017 rok, 

b) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Grabowo 

c) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku, 

d) stanowiska Komisji Rewizyjnej wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku w sprawie wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium, i dyskusji; 

2) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Grabowo. 

3) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Grabowo, 

7. Zapytania, wolne wnioski; 

8. Zamknięcie sesji 

   

 

Przebieg obrad: 

 Ad. 1. Przewodniczący J. Wiśniewski dokonał otwarcia XXVII sesji Rady Gminy Grabowo, przywitał 

wszystkich obecnych i stwierdził quorum rady do podejmowania prawomocnych uchwał (obecnych 13 

radnych). 

W dalszej kolejności przewodniczący odczytał proponowany porządek dzienny obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, przy 13 radnych obecnych na obradach sesji.  



Nie było głosów przeciwnych ani wstrzymujących się od głosowania 

 

Ad. 2. Przewodniczący poinformował, że treść protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy była i jest dostępna 

w pokoju obsługi rady gminy oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Grabowo.  

Radni nie zgłosili uwag merytorycznych do protokołu. 

Protokół z XXVI  zwołanej w trybie pilnym sesji RG przyjęty został jednogłośnie w zapisanym brzmieniu. 

W głosowaniu jawnym spośród obecnych 13 radnych, za przyjęciem protokołu w zapisanym brzmieniu 

głosowało 13 radnych. Nie było głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Ad. 3. W sprawie informacji na temat technologii i pracy oczyszczalni przydomowych głos zabrali 

przedstawiciele firmy TRAIDENIS – POL Sp z o. o., którzy zaprezentowali wideo - prezentację na temat 

dokonań i opinii swojej firmy, a także sposób funkcjonowania, typ budowy i montażu urządzeń służących do 

składowania ścieków. 

Po prezentacji przedstawiciele firmy odpowiedzieli na pytania radnych, sołtysów oraz gości 

uczestniczących na sesji.   

- 9.15 na sesję dotarł p. Marek Wiszowaty (Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych) 

Ad. 4. Sprawozdanie ze swojej działalności oraz realizacji uchwał w okresie II kwartału 2018 r. 

przedstawił Wójt Gminy – p. A. Piętka, mówił między innymi o: 

- dobrej ściągalności podatków i opłat lokalnych; 

- uczestnictwie w wielu spotkaniach z władzami lokalnymi województwa i powiatu; 

- udziale w imprezach promujących gminę (program „Kultura -Tworzymy -  ją razem”(zorganizowano 8 

spotkań w Grabowie, Surałach, Konopkach Monetach, Chełchach i Ciemiance), Organizacja Biegu Wagów 

Organizacja XII edycji Wianki u Wagów i inne); 

- zakończeniu prac związanych z realizacją oczyszczalni przydomowych, planowane są budowy na przełomie 

miesiąca lipiec – sierpień;  

- ,,Remont budynku zabytkowego- Dworek, położonego przy ul. Witosa 10 w Grabowie – Etap II- w zakresie 

wymiany stolarki okiennej, wykonania instalacji odgromowej i przebudowy wejść 

- powołaniu komisji i podjętych działaniach związanych ze skutkami suszy w okresie miedzy 1 kwietnia a 10 

czerwca. W tym celu pracownicy Urzędu Gminy będą pracować w okresie składania wniosków do godziny 

17.00 służąc pomocą przy ich wypełnianiu. 

 - sukcesywnym prowadzeniu naprawy dróg poprzez żwirowanie dobrym materiałem, których zakończenie 

przewiduje się na koniec miesiąca sierpnia; 

 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do przestawionego sprawozdania. 

Ad. 5.1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości będących własnością Gminy 

Grabowo  przedstawił p. M. Andrzejczyk, który przedstawił wniosek i uzasadnienie dotyczące sprzedaży 

niezabudowanych nieruchomości nr ewidencyjny 508/2 o pow. 0,01 ha i 509 o powierzchni 0,24 ha 

położonych w obrębie Grabowo o uregulowanym stanie prawnym w księdze wieczystej nr LM1L/00030538/9 

prowadzonej w Sądzie Rejonowym w Łomży, będących we własności Gminy Grabowo w trybie 

bezprzetargowym na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych nr ew. 571 i 624/2 

obręb Grabowo. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Nie zgłoszono żadnych uwag do przedstawionego projektu. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Finansów przedstawił przewodniczący komisji – opinia pozytywna (Opinia Nr 

22/146/18 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości będących własnością Gminy Grabowo (uchwała nr XXVII/168/18 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

Na stan 14 radnych uczestniczących w sesji, w głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem 

uchwały. Nie było radnych głosujących przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 



Ad. 5. 2.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Grabowo w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu przedstawił p. R. Załęcki (projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Nie zgłoszono żadnych wniosków merytorycznych i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Finansów p. M. Zielonka przedstawił stanowisko Komisji wyrażone 

w opinii do projektu uchwały (Opinia Nr 22/147/18 stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 W wyniku głosowania Rada Gminy, większością głosów, podjęła uchwałę w sprawie projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Grabowo w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu (uchwała nr XXVII/169/18 stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 14 radnych, 

za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw i wstrzymujących się od 

głosowania. 

10.15 – Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę. 

 Po przerwie Przewodniczący p. J. Wiśniewski przywitał i poprosił o zabranie głosu Starostę 

Kolneńskiego p. S. Wiszowatego, który dołączył na obrady sesji. 

 Starosta Kolneński p. S. Wiszowaty przywitał wszystkich obecnych na Sesji Rady Gminy, 

A następnie przeprosił za stan naszych dróg i poinformował, że obecnie łatane są dziury oraz wycięte zostaną 

krzewy z poboczy. Odniósł się również do przebudowywanej drogi powiatowej Nr 1862B na odcinku 

Grabowo- Konopki Białystok, na której prace remontowe zbliżają się ku końcowi. Po zabraniu głosu Starosta 

Kolneński opuścił obrady sesji. 

Ad. 6.1.  Projekt uchwały dotyczący sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Grabowo za 2017 rok przedstawił p. Wójt Andrzej Piętka, który zapoznał zebranych ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy oraz omówił sprawozdanie finansowe za 2017 r. (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu). Informację na temat mienia komunalnego na koniec 2017 r. 

przedstawił p. M. Andrzejczyk, po czym Wiceprzewodniczący p. M. D. Melaniuk odczytał opinię RIO w 

Białymstoku z dnia 6 kwietnia 2017 r. (opinia RIO Nr II-00321-34/18 stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 r. i poinformował, 

że sprawozdanie uzyskało też pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej. 

Opinię KR dotyczącą analizy wykonania budżetu za 2017 rok przedstawił przewodniczący p. Edward 

Chrzanowski (opinia KR nr 22/16/18 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

Przewodniczący RG zwrócił się do radnych o uwagi i zapytania do przedstawionych informacji.  

Nie zgłoszono żadnych uwag do przedstawionych sprawozdań.  

p. Marek Zielonka - przewodniczący Komisji Gospodarczej i Finansów odczytał opinię w sprawie projektu 

uchwały (opinia Nr 22/144/18 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do projektu uchwały. 

Po wysłuchaniu opinii Komisji, w wyniku głosowania przyjęto uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok (Uchwała Nr 

XXVII/170/18 stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w tej części obrad uczestniczyło 14 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 14 

radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przeciw głosowało 3 radnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania. 

Ad. 6.2.  Kolejny projekt uchwały dotyczący udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Grabowo 

przedstawił p. J. Wiśniewski (projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu), następnie odczytał 

opinię RIO w Białymstoku z dnia 8 czerwca 2018 r. (opinia RIO Nr II-00322-74/18 stanowi załącznik nr 17 

do protokołu)  w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Grabowo 

wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy w kilku zdaniach pozytywnie podsumował prace Wójta Gminy i 

poprosił radnych o uwzględnienie tego przy głosowaniu.   

Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Finansów p. M. Zielonka przedstawił opinię Komisji do projektu 

uchwały (Opinia Nr 22/145/18 stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 



 W wyniku głosowania spośród obecnych 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 

przeciw głosowało 3 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosowania.   

 Wójt Gminy podziękował radnym za udzielenie absolutorium  

Ad. 6.3.  W sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Grabowo, po raz kolejny głos zabrał 

p. J. Wiśniewski - który zaprezentował zebranym treść uchwały związanej z wynagrodzeniem dla Wójta 

Gminy Grabowo (Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu), po odczytaniu treści uchwały 

przewodniczący zaproponował przejście do głosowania. 

W wyniku głosowania spośród obecnych 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

nie było głosów przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.   

Ad. 7. Zapytania, wolne wnioski 

- p. M. Konopko - z jakich pieniędzy jest budowany chodnik na ul. Stawowej? 

- p. M. D. Melaniuk – chodnik jest budowany z funduszu sołeckiego 

- p. M. Andrzejczyk dodał, że kostka była zakupiona w roku wcześniejszym natomiast układana jest teraz 

- p. M. Zielonka – dlaczego na komisji przedstawiono nam inne kwoty przeznaczone na inwestycje a w 

rzeczywistości jest inaczej? 

- p. Wójt – zebranie komisji było zwołane na dwa tygodnie przed sesją, od tamtej pory doszło kilka inwestycji 

o, których radni zostali poinformowani na sesji. 

- p. M. Konopko – odnośnie drogi Wojsławy – Obrytki, nie do przejazdu 

- p. M. Andrzejczyk – droga nie należy do Gminy Grabowo, więc nie możemy odpowiadać za jej stan 

 

Ad. 8. Z uwagi na wyczerpanie tematyki obrad XXVII sesji Przewodniczący RG podziękował za 

udział w posiedzeniu i zamknął XXVII sesję RG. 

 

 

 

          Przewodniczący RG 

                           /-/Janusz Wiśniewski  

      

 


